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1. Ang betongfundament i garage. F.D. förvaltningschef på Briggen har inspekterat de spruckna 

betongfundamenten. Rekommendationen var att avvakta tgärd vilket styrelsen antagit.  

 

2. Företagsbilar kör in i området. Gör ärenden till andra än samfällighetens boende så som 

kommunens väg till Gyllins ängar. . De kör för fort och är tyngre bilar. Det finsn skyltar som 

förbjuder detta men de är inte så synliga. Jacob ska skrubba skyltarna. Vi tar upp punkten 

igen på nästa möte i fall kommunen behöver kontaktas.  

 

3. Ang. frågan att bredda parkeringsplatser så har ingen från kommunen inte återkommit. Anna 

fortsätter ligga på. 

 

4. Återställande efter Kraftringen. Inget har hänt. Vi kollar fram till och med efter sommaren 

sen får vi ringa Kraftringen i fall de inte gjort något. 

 

5. Större insatser på torgen: 

Torg 3 önskar att låna från fonden för större renoveringar . Vi har tekning ekonomiskt enligt vår 

kassör, Sven. Beslutet på styrelsemötet är att vi ställer oss OK till detta.  Rose-Marie, Jacob och 

Anna röstade för. Vi inser att andra torg kan vilja göra samma sak. Vi sätter begränsning att man 

kan bara låna nästa årstorgpeng enligt belopp beslutat på innevarande årsstämma.  Information 

kommer läggas på hemsidan.  

 

6. Underhållsplan bör uppdateras. Sven uppdaterar denna . 

 

7. Häckklippning: Ska ske till hösten. Sven bokar in detta. Följ upp på nästa möte. 

 



8. Rose-Marie letar upp originalavtalet med kommunen för att se vad vi är ansvar för kontra 

vad de är ansvariga för.  

 

9. Trivselregler – Anna läser igenom till nästa gång för godkännande. 

 

10. Trivselaktivitet: Slutet av augusti. Anna planerar. Information ska gå ut i juni. 


